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همکار گرامی ، جناب آقای رضا تواضعی
درگذشت مادر  گرامی همسرتان موجب تالم خاطر گردید. برای آن مرحومه طلب آمرزش و 
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عضو کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورای 
شهر تهران با اشاره به اینکه مسؤولان ترافیکی 
خبر از رضایت مندی 63 درصدی مردم از طرح 
جدید دادند گفت:  این آمار خنده دار است و 

معلوم نیست چگونه محاسبه شده است.
از فارس،  به نقل  به گزارش »دنیای هوادار« 
محمد علیخانی، عضو کمیسیون حمل و نقل 
و ترافیک شورای شهر تهران در گفت وگو با 
جدید  طرح  درباره  فارس،  شهری  خبرنگار 
ترافیک اظهارداشت:  به نظرم معاونت و حمل 
و نقل شهرداری تبدیل به معاونت طرح ترافیک 
شده است. البته این معاونت در طرح ترافیک 
هم موفق نبوده  چرا که درآمد نقد را تبدیل به 

نسیه کرده است.
مسؤولان  پیش  هفته  اینکه  به  اشاره  با  وی 
حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران خبر 
طرح  از  مردم  درصدی  رضایت مندی 63  از 
ترافیک جدید دادند گفت:  این آمار خنده دار 
است و معلوم نیست چگونه محاسبه شده است.
عضو کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورای 
شهر تهران بیان داشت: با این شیوه مدیریت 
قطعاً به جایی نمی رسیم و راه حل مقابله با 
آلودگی هوا و کاهش ترافیک اجرای بسته ای از 

سیاست ها است.
این  از  بخشی  کرد:   خاطرنشان  علیخانی 
سیاست ها از جمله معاینه  فنی ، ساماندهی پارک 

حاشیه ای، ساماندهی موتورسیکلت ها و ساخت 
موضوعاتی  و  شهرداری  عهده  بر  پارکینگ 
از  مناسب  خودروسازی  و  بنزین  همچون 
برنامه های دولت است و به تنهایی یک سازمان 
نمی تواند اقدام مؤثر جهت کنترل آلودگی و 
ترافیک داشته باشد اگر کسی هم چنین ادعایی 

دارد یا متوجه کار نیست یا تخصصی ندارد.
معاون  پورسیدآقایی،  هفته گذشته، محسن 
حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران با حضور 
در صحن شورای شهر به سوال اعضای این شورا 
در مورد طرح جدید ترافیک و آثار آن در کاهش 
آلودگی هوا پاسخ داد ولی هنوز گلایه مندی ها 

در این زمینه وجود دارد.

محمد علیخانی:  آمار رضایتمندی از طرح ترافیک خنده دار است

محمدرضا کاظمی

فرجام ۹ ماه انتظار جامعه کشتی جلسه سه 
ساعته ای بود که نهایتا منجر به رای اکثریت 
فدراسیون  ریاست  تایید  در  مجمع  اعضای 
قهرمان المپیک شد.  البته انتخابات کشتی به 
دور دوم کشیده شد زیرا در مرحله نخست، 
تلاش  دیگران  از  بیش  که  نامزدی  سه  آرای 
کرده بودند تقسیم شد اگرچه در آن مرحله نیز 
دبیر با کسب ۱۸ رای بالاتر از دیگر نامزدها قرار 
گرفت امادر نهایت ،  3۱ نفر از ۴3 نفر تصمیم 
گرفتند تا فرد شاخصی از جامعه کشتی سکان 
هدایت فدراسیون کشتی را در دست بگیرد. به 
این ترتیب دبیر با اکثریت قابل توجه به عنوان 
رییس فدراسیون کشتی برگزیده شد. به سخن 
دیگر و همانطور که پیشاپیش تاکید کرده بودیم 
تکیه زدن بر کرسی ریاست فدراسیون کشتی 
در شرایطی که این ورزش در شرایط مطلوب 
انجام  ندارد، پشتوانه سازی کافی در آن  قرار 
نگرفته، ازمشکلات مالی رنج می برد، انسجام 
لازم در میان کارگزاران آن وجود ندارد، دچارفقر 
این  هستیم،بساط  یافته  سازمان  ورزشکاران 
رشته در برخی از استان ها برچیده شده و با 
دهها مشکل ریز و درشت دیگر دست به گریبان 

است دل شیر می خواهد و تدبیر بسیار.

علیرضا دبیر در زمان کوتاه نطق انتخاباتی خود 
اجمالا به فرازهایی از سیاست های راهبردی 
خود اشاره کرد که در راس آن توجه به هیات 
های استانی و تقویت آنان،فراهم ساختن در آمد 
پایدار ،تصمیم گیری شورایی در مسائل مهم، 
عرصه  در  فعالین  تعداد  افزایش  برای  تلاش 
کشتی، استفاده از تمام تفکرات و نیروهای خلاق 
و توانمند، شایسته سالاری و.... از اهمیت وافری 
برخوردار است. تردید نداریم که این همه و فراتر 
از آن صرفا سرفصل ضرورت های اولیه کشتی و 
پرداختن به آن در قالب سه مرحله برنامه کوتاه 
مدت، میان مدت و بلند مدت اجتناب ناپذیر می 
نماید با این وجود،آنچه ذکر شد کلیت برنامه ها 
و اقدامات ضروری در خصوص کشتی نیست 
بلکه باید ببینیم در ادامه راه خصوصا روزهای 
نخست چه تصمیم گیریهایی در دستور کار قرار 

خواهد گرفت.

حلقه اول یاران دبیر چه کسانی
خواهند بود؟

رییس منتخب فدراسیون کشتی طی دوران 
قهرمانی خود از زیر و بم فنون و چگونگی کسب 
پیروزی آگاهی کامل داشت. حضور در شورای 
شهر و تکیه زدن بر مسئولیت های  مختلف 
در امور اداری، اجرایی و مالی، تجربه او را دو 
چندان کرد تا در امور فنی و اجرایی به نقطه 
قابل قبول دست پیدا کند. با این تجربه کلان 
و احاطه بر رموز و برنامه ها ی مرتبط با اداره 
یک مجموعه همانند فدراسیون کشتی از علیرضا 
دبیر چهره ساخته که او بتواند در مقام گزینه ای 
مطلوب بتواند در برهه کنونی فدراسیون کشتی 

را با قدرت اداره کند. با تمام احوال  او در جهت 
پیشبرد اهداف و برنامه ها و رسیدن به افقی که 
پیشاپیش ترسیم کرده نیاز به نیروهای همسو و 
هماهنگ دارد تا در پروسه تقسیم کار رییس 
جدید فدراسیون کشتی را یاری  دهند.  وقتی 
صحبت از برنامه ریزی برای رسیدن به نقطه 
مطلوب در المپیک ۲۰۲۴ می شود به مفهوم 
آن است که قهرمان اول المپیک ۲۰۰۰ سیدنی 
برای ایجاد تحول به کشتی آمده و قصد دارد 
همانند دوران قهرمانی سال ها در عرصه ریاست 
ماندگار شود. شاید این نکته را هم دوره های 
نامدار وی و قهرمانان بزرگ  کشورهای صاحب 
کشتی نیز به وضوح دریافته باشند که با پیام 
های دلگرم کننده انتخاب دبیر به عنوان رییس 
تبریک  او  به  را  کشورمان  کشتی  فدراسیون 
گفتند اما واقعیت این است که رییس منتخب 
فدراسیون نیامده تا فدراسیون را تحت سلطه 
خود در آورد و متکلم وحده باشد.او اگرچه در 
نطق انتخاباتی خود و حتی پیش از آن اشاره 
ای به نیروهایی که احتمالا وی را در فدراسیون 
کشتی همراهی خواهند کرد نداشته است با 
این وصف نگاهی به دور و اطراف این قهرمان 
و نیروهایی که طی چند ماه گذشته او را در 
جهت رسیدن به ریاست فدراسیون یاری دادند 
حکایت از این واقعیت دارد که نقش و تاثیر 
چهره هایی چون حمید سوریان،محسن کاوه،  
درستکار،  پژمان  عزیزی،امیدنوروزی،  عبدالله 
رخش  داوود  مرادمحمدی،  محبی،  برادران 
خورشید حسن رنگرز در گزینش نیروهای آینده 
فدراسیون کشتی بی تاثیر نخواهد بود زیرا اگر 
اصل را بر مشارکت جمعی و اجماع در انجام 

امور بگذاریم علیرضا دبیر وعده داده به این مهم 
مهرتایید قرار خواهد زد. 

از مجمع  اختیاراتی که  با  دبیر  است  بدیهی 
گرفته باید هرچه زودتر حلقه اولیه فدراسیون را 
تشکیل دهد. دبیر، نایب رییس، مسئول روابط 
عمومی، سخنگوی فدراسیون، مسئولین کمیته 
افرادی  جمله  از  ذیحساب  و  تخصصی  های 
هستند که باید طی روزها و هفته های نزدیک 
برگزیده شوند. با توجه به در پیش بودن رقابت 
این  اهمیت  و  قزاقستان  های جهانی ۲۰۱۹ 
دوره از مسابقات به واسطه لزوم کسب سهمیه 
المپیک، احتمال اینکه بتوان شاهد تغییراتی در 
کادرهای فنی بزرگسالان و یا حتی رده های 
سنی پایین تر بود وجود ندارد. چرا که در آینده 
ای نه چندان دور رقابت های جهانی تیم های 
نوجوانان، جوانان و امیدها را هم در پیش داریم 
به همین دلیل تصور نمی رود در شرایط فعلی 
تغییری در مجموعه کادرهای فنی به وجود آید.
این همه البته ترسیم برنامه های کوتاه مدت 
است و ما باید در میان مدت استراتژی خود 
را برای کسب موفقیت حداکثری در  المپیک 
۲۰۲۰ ترسیم کنیم. قطعا شخصی چون علیرضا 
و  دارد  برنامه  مذکور  مراحل  تمام  برای  دبیر 
تلاش خواهد کرد با حداکثر توان و امکان برای 
کسب موفقیت کشتی تلاش کند با این وجود 
باید تلاش های لازم صورت گیرد تا اشتباهات 
اجتناب ناپذیر به حداقل کاهش پیدا کند. ارج 
نهادن به اتاق فکر و تفکر جمعی، پرهیز از تک 
و  وفاق  پذیری،  مسئولیت  کار،  روی،تقسیم 
همدلی و در یک کلام دوری از حواشی می تواند 
مسیر موفقیت فدراسیون جدید را هموارتر کند.

نخود هر آش!
المنة لله که در میکده باز است

خداروشکر،  خب  خب  خب 
شکر،  خداروصدهزارمرتبه 
سرکش،  خر  این  افسار  که 
و  افتاد  صاحبش  دست  به 
دلار آمد، آمد، آمد پایین تا 
زیر دوازده هزارتومان. اصولا 
و  باشیم  بایدخوشحال  الان 
بشکن و بالا بیاندازیم که متولیان امر کنترل تورم، یقه دلار 
را چسبیدند و تمام. منتها مساله  ما امروز دیگر دلار نیست. 
سکه و طلا هم نیست. خانه و خودرو هم نیست، حتی پیاز 
هم نیست. این روزها درد ما درد ماست است. ماستی که 
حالا یک دبه اش یک دلار است. ماستی که مستمان کرده 
و خمار شده ایم و ماست شده ایم که بعضی ها به خودشان 
جسارت می دهند، دست خالی در توبره بیت المالمان بکنند 
و پر دربیاورند. ماست شده ایم که هرکه هرچه بخواهد بر 
سرمان بیاورد، می آورد و ما نه تنها معترض نمی شویم که 
در بسیاری موارد کیف هم می کنیم. این ماست خاصیت 
زیاد دارد. برای درمان بعضی دردها و سوزش ها درمان 
است. البته برای بعضی دردها و سوزش ها هم درمان نیست 
و گاهی می تواند منجر به خونریزی شود. این میان برای تب 
البته بسیار مضر و محرک است و کنترل دمای بدن را از کف 
اختیار دستگاه های کنترل کننده خارج می کند. و اگر به 
مرگ گرفتند، به تب راضی نشوید و ماست نخورید و ماست 

هم نباشید، چراکه از ماست که بر ماست.

دکتر علی  ساجدی

تفسیر بخشنامه صرفه جویي دولت؛
تاج در مالزي، تیم ها در ترکیه!

در جنگ اقتصادي به منظور 
هزینه  وکاهش  ساماندهي 
دولت طي  غیر ضروری  هاي 
اعلام  متعدد  هاي  بخشنامه 
و  خارجي  هاي  سفر  از  کرده 
ماموریت خارج ازکشور بکاهید!

مهدي تاج هم که معلوم نیست 
چه اختیاري در مقابل تیم هاي 
لیگ برتري دارد اعلام کرد اجازه نمي دهد تیم ها براي اردو 
به خارج بروند. اکنون تیم هاي دولتي، مدتي است در اردوي 
ترکیه به سر مي برند و مهدي تاج هم که دست ظریف را 
از پشت بسته )!( مثل همه مدیراني که حضور در ورزش را 
عرصه پول و شهرت و سفرهاي خارجي قلمداد مي کنند! در 
مالزي مقر کنفدراسیون به سر مي برد تا مثلا موضوع حضور 

بانوان در ورزشگاه ها را مرتفع کند.
تیم هایي که از بودجه دولت ارتزاق مي کنند و اعضاي هیات 
مدیره آن ها منتسب وزارت ورزش هستند در حالي با ارز 
۱3 هزارتوماني در ترکیه اردو زده اند که یکي دو دهه قبل 
که دلار زیر هزار تومان و حتي زیر ٥۰۰ تومان بود و وضع 
اقتصادي کشور و حتي معیشتي مردم هم خوب بود، علي 
پروین اردوهاي پرسپولیس و حتي تیم ملي را در رامسر و 
جزیره کیش برگزار مي کرد و معتقد بود چرا باید ارز مملکت 

را به خارج برد؟
بازاري  زیان  با  بود،  آکادمیک  تحصیلات  فاقد  که  پروین 
و کاسب مابانه که در حوزه اقتصاد بازار هم معنادار است، 
تواند رونق  فوتبال مي  بوده و هست که  همیشه معتقد 
اقتصادي حتي مناطق محروم و کمتر توسعه یافته کشور 

ایجاد کند؛ ولي کو گوش شنوا؟
به راستي با تیم هاي ما چقدر ارز از مملکت خارج مي شود؟ 
عایدي این اردوها چیست؟ آیا واقعا امکان برگزاري اردو در 
کشور و درمناطق خوش آب و هواتر از ترکیه که در ایران 
کم نداریم وجود نداشت؟ چرا فوتبال ما و در راس آن ها تاج، 
ضوابط و مقررات و البته بخشنامه هاي دولت را به این سادگي 
زیر پا مي گذارد؟ به راستي کنترل فدراسیون فوتبال و ایضا 

تیم هاي لیگ برتر با کیست؟

سرمقاله

مجید  سعیدی

»علیرضا دبیر« ؛ فاتح رقابت انتخاباتی فدراسیون کشتی ؛

حلقه اول یاران دبیر چه کسانی خواهند بود؟ 
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3 شهری

خسارت دو میلیاردی به بنای 
تاریخی میدان حسن آباد

معاون میراث فرهنگی تهران گفت: بیش از ۲میلیارد تومان 
برآورد اولیه میزان خسارت آتش سوزی به بنای تاریخی 

میدان حسن آباد است.

شیخ  محسن  مهر،  از  نقل  به   هوادار  دنیای  گزاش  به 
الاسلامی معاون میراث فرهنگی استان تهران با اشاره به 
اینکه بعد از وقوع آتش سوزی در انبار محل نگهداری کالا در 
میدان حسن آباد، حریق به بخش هایی از بنای تاریخی این 
میدان که در فهرست میراث فرهنگی ثبت ملی شده بود، 
سرایت کرده است افزود: بررسی های اولیه حکایت از آسیب 

3۰ تا ۴۰ درصدی حریق به این بنا دارد.
شیخ الاسلامی افزود: صبح پنج شنبه بازدید مجددی از بنا 
صورت گرفت و کار کارشناسی در خصوص بررسی میزان 
دقیق خسارات وارد شده به این بنا آغاز شد. بررسی های 
اولیه نشان می دهد سقف شیروانی بنا در طبقه اول به طور 
کامل فروریخته و به دلیل حجم آوار و آب، بخشی از سقف 

ضربی طبقه اول نیز فروریخته است.
تهیه طرح  رفع خطر،  و  پاک سازی  آواربرداری،  افزود:  او 
بازسازی بخش های فروریخته طبقه همکف و استحکام 
اول، ترمیم  نهایی طبقه  بازسازی کامل پوشش  بخشی، 
فضاهای داخلی طبقه اول، ترمیم بخش های آسیب دیده نما 
و سامان دهی تأسیسات برقی کل بنا از مهم ترین اقداماتی 

است که باید درخصوص این بنای تاریخی صورت گیرد.
استان  فرهنگی  میراث  اداره کل  فرهنگی  میراث  معاون 
تهران اضافه کرد: به نظر می رسد بیش از ۲میلیارد تومان 
برآورد اولیه میزان خسارت است و با توجه به تخریب 3۰ 
تا ۴۰ درصدی بنا برآورد دقیق مستلزم بررسی کامل است.

خط  ۱۰ مترو از نمایشگاه بین المللی 
می گذرد

در نقشه های امروزی متروی تهران هیچ خطی به سمت 
نمایشگاه بین المللی نمی رود و هیچ ایستگاهی در نزدیکی 
آن ساخته نشده است اما امضای تفاهمنامه میان شرکت 
متروی تهران و شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی 
باعث شد که در طراحی خط ۱۰ مترو، ایستگاهی هم به 

نمایشگاه اختصاص داده شود.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از همشهری، مدیرعامل شرکت 
متروی تهران در مراسم امضای تفاهمنامه ایجاد ایستگاه مترو 
در اراضی نمایشگاه بین المللی تهران، گفت: براساس اسناد 
بالادستی، به جز ۷ خط فعلی مترو که ساخته شده یا در 
دست تکمیل است، ۴ خطر دیگر هم طراحی و در آینده 
اجرا خواهد شد تا شبکه متروی تهران به ۱۱ خط برسد. با 
این کار تمام مناطق ۲۲ گانه به یکدیگر متصل می شوند و هر 
نقطه از شهر حداکثر ۸۰۰ متر از خطوط شبکه حمل ونقل 
عمومی فاصله داشته باشد. علی امام با اشاره به مذاکراتی 
که با شرکت نمایشگاه ها انجام شده است، افزود: در هیأت 
مدیره شرکت مترو تصمیم گرفته شد که ایستگاه نمایشگاه 
در اولویت قرار گیرد و خط ۱۰ که ۴۱ کیلومتر طول دارد، از 
محدوده بزرگراه شهید باقری شروع شده و با عبور از صدر 
و نیایش به این ایستگاه برسد تا در انتها به وردآورد منتهی 
شود. او افزود: حدود ۴ ماه پیش هم در جلسه ای با میزبانی 
شورای شهر این موضوع مطرح شد. هدف شهرداری تهران 
این است که با همکای شرکت نمایشگاه ها و بقیه کسانی که 
می توانند در زمینه حمل ونقل عمومی سرمایه گذاری کنند، 
در زمان مناسبی بتوانیم بقیه شبکه مترو را تکمیل کنیم. 
بهمن حسین زاده، مدیرعامل شرکت سهامی نمایشگاه های 
بین المللی نیز در این مراسم که با تأخیر یک ساعت و نیمی 
برگزار شد، اظهار کرد: نمایشگاه هایی مانند کتاب یا خودرو که 
در این منطقه گره ترافیکی ایجاد می کرد را به شهر آفتاب 
واگذار کردیم. اکنون نیز زمین لازم را در اختیار مترو قرار 
می دهیم تا در کنار سرمایه گذار خصوصی مشترک، هزینه های 

ایجاد ایستگاه تامین شود.

اخبار

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: تاکنون 
هر اقدامی که نیاز بود برای پیشبرد این پروژه 
انجام داده ام و هیچ کدام از مطالباتم نیز از 
مسئولان ملی دراین راستا بی پاسخ نمانده پس 
باید پیمانکار طی تعامل با مدیران مربوطه موانع 

کار را برطرف کرده و به وعده خود عمل کند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل 
روابط عمومی و امور بین الملل استانداری البرز، 
شهبازی صبح پنجشنبه در محل پروژه ادامه 
آزادراه همت در البرز روند پیشرفت این مسیر 
مهم و حیاتی برای کاهش ترافیک ورودی البرز 

را مورد بررسی قرار داد.
وی از مسئولان مربوطه و پیمانکار پروژه خواست 

که گزارش دقیقی از روند امور ارائه دهند.
شهبازی، پیگیری برای تحقق وعده های دولت 
به مردم را از اهم امور دانسته و از کندی روند 

پیشرفت این پروژه گلایه کرد.
وی که چندی پیش با پیگیری های مجدانه 
توانست با جلب توجه دولت به این پروژه در 
سفر رییس سازمان برنامه و بودجه کشور به 
اعتبار ۱۰۰ میلیارد  توفیق تخصیص  استان 
تومانی را یافته، از مسئولان مربوطه پیگیری 

ادامه امور را خواستار شد.
و  کشور  اقتصادی  شرایط  البرز  استاندار 
محدودیت های اعتباری را مورد اشاره قرار داده 

و اضافه کرد: باید از اعتبارات موجود بهترین بهره 
برداری را داشته باشیم و اجازه ندهیم منابع ملی 

به هدر برود.
وی همچنین بر ضرورت ایجاد تسهیلات لازم 
برای تردد مردم تاکید کرد و افزود: البرز بار 
ترافیک ملی را به دوش می کشد و مردم این 
استان به دلیل گره های ترافیکی حاصل از این 
امر دچار زحمت هستند از این رو باید در اسرع 

وقت نسبت به تکمیل این پروژه اقدام شود.

شهبازی گفت: تاکنون هر اقدامی که نیاز بود 
برای پیشبرد این پروژه انجام داده ام و هیچ کدام 
از مطالباتم نیز از مسئولان ملی دراین راستا بی 
پاسخ نمانده پس باید پیمانکار به وعده خود 

عمل کند.
وی افزود: این پروژه نباید تا این اندازه معطل 
بماند چراکه مردم مدت ها منتظر تکمیل این 
امکان مهم برای تسهیل در ترددها هستند، 
بنابراین مسئولان مربوطه در استان باید به جد 

درصدد تسریع در تکمیل آن باشند.
استاندار البرز عنوان کرد: هیچ گونه توجیهی 
را برای عدم تحقق وعده پیمانکار نمی پذیرم 
چراکه اگر مانعی سر راه باشد باید طی تعامل با 

مدیران مربوطه برطرف کند. 
وی گفت: تسریع در تکمیل ادامه آزادراه شهید 
همت دستور رییس جمهور است و باید اجرا 
شود؛ نمی توانم بیش از این مطالبه مردم را به 

تعویق بیاندازم.

استاندار البرز در خصوص تکمیل آزادراه همت: 

نمی توانم بیش از این مطالبه مردم را به تعویق بیاندازم

رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای 
اسلامی شهر کرج گفت که حجم بافت های 
فرسوده این کلانشهر به اندازه مساحت یک 

شهر تقریباً بزرگ است. 

به گزارش دنیای هوادار، احد رسولی در نشست 
بررسی مشکلات اراضی فاقد سند تپه مرادآب و 
املاک قولنامه ای کرج که با حضور زرندی معاون 
امور املاک سازمان ثبث اسناد و املاک کشور و 
جمعی از مدیران شهری برگزار شد، با بیان مطلب 
فوق گفت: بخشی از مساحت شهر به اشغال بافت 
های فرسوده و ناپایدار درآمده و اقدامات صورت 
گرفته یا اندک بوده یا اثر بخشی لازم را نداشته 
است و اگر دست روی دست بگذاریم، در آینده با 

مشکلات عدیده ای مواجه خواهیم شد.
دفتر  مجموعاً ۱۰  کرج  افزود: شهرداری  وی 

خدمات نوسازی راه اندازی کرده یا در شُرف راه 
اندازی دارد و متاسفانه اعتباراتی که در دولت 
برای اجرای طرح های عمرانی و بازآفرینی در 
بافت های فرسوده مصوب می کند، در  لکه 
بسیاری موارد تخصیص نمی یابد و شهرداری ها 
نیز در ارائه مشوق های قانونی ضعیف عمل می 
کنند؛ نتیجه این کم کاری و خمودگی ها و 
در  اسنادفرادستی  از  ماندن  عقب  بروکراسی 

حوزه نوسازی بافت های فرسوده بوده است.
مشکلات  به  اشاره  با  ادامه  در  مسئول  این   
و  مرادآب  تپه  در  گفت:  مرادآب  تپه  اراضی 
حصار عرصه متعلق به شهرداری کرج و اعیان 
متعلق به متصرفین است اما متاسفانه ما از 
ایم، چون  نکرده  ای  استفاده  مالکیت  امتیاز 
روند اداری صدور اسناد مالکیت زمان بر شده 
و بدون انجام آن سایر پیگیری ها نیز عقیم و 

بدون نتیجه است و امیدواریم که سازمان ثبت 
اسناد و املاک به محل مشکل کمک کند.

 عضو شورای اسلامی شهر کرج از صدور پروانه 
ساخت برای املاک قولنامه ای یا صدور مجوز 
تفکیک اراضی قولنامه ای به عنوان چالشی 
بزرگ یاد کرد و ادامه داد: در این زمینه خلاء 
قانونی وجود دارد و بدنه کارشناسی شهرداری 
و همچنین صاحب نظران معتقدند که بسیاری 
از مشکلات شهری ناشی از فعل و انفعالات به 
فاقد سند  املاک  و  اراضی  در  پیوسته  وقوع 
است و امیدواریم که در این خصوص نیز چاره 

اندیشی اساسی به عمل آید.
 رسولی در بخش دیگری از سخنانش عنوان 
کرد: چنانچه با مساعدت سازمان ثبت اسناد و 
املاک روند پاسخگویی به استعلامات در این 
نهاد به صورت غیرحضوری و آنلاین صورت 

پذیرد، حداقل 6۰ درصد از مراجعات حضوری 
نقش  و  یابد  می  کاهش  کرج  شهرداری  به 
بسزایی در صرفه جویی در زمان و هزینه ها ایفا 
می کند. اکنون این تعاملات با بانکهای استان 
برقرار است و کلیه استعلام ها به صورت آنلاین 

انجام می شود. 
 وی در پایان با بیان اینکه جلسات کارشناسی 
به منظور شناسایی نقاط ضعف و قوت و رفع 
مشکلات و چالش ها تداوم دارد، گفت: امید 
افزایی  هم  و  نهادها  دیگر  حمایت  با  است 
کنیم  غلبه  موجود  های  چالش  بر  بتوانیم 
وری  بهره  ارتقای  از  مانع  که  موضوعاتی  و 
همراه  به  را  شهروندان  نارضایتی  و  گردیده 
داشته و همچنین هزینه های مازادی را به 
سیستم تحمیل کرده، مدیریت کنیم و به 

نتایج اثربخش دست یابیم.

رسولی:

کرج اندازه یک شهر بزرگ بافت فرسوده دارد



4
روزنامه اقتصادی - ورزشی

شنبه 29 تیر 1398 - شماره 267
اقتصادی

وزیر راه و شهرسازی: 
خانه نخرید تا حباب بترکد

وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه معاملات مسکن رو به 
کاهش است و خریدار در این بخش وجود ندارد، گفت: 
فروشنده در بازار مسکن زیاد شده و این مسئله باعث افت 

قیمت خواهد شد.
محمد اسلامی با اشاره به برنامه وزارت راه و شهرسازی برای 
حمایت از مستاجران، اظهار کرد: در این راستا موسسات 
اجاره داری ایجاد می شود تا مالک و مستاجر راحت تر 

بتوانند با یکدیگر تعامل داشته باشند.
وی با اعلام این که ضوابط ایجاد این موسسات در حال 
تهیه است، یادآور شد:تسهیل شرایط خانه دار کردن خانه 
اولی ها، حقوق بگیران و کارمندان دولت فرآیند تصویب را 

می گذراند.
وی درباره بازار مسکن نیز گفت: در شرایط حباب بزرگی 
که در مسکن ایجاد شده مردم اقدام به خرید خانه نکنند و 
اجازه دهند شرایط آرام شده و این حباب به اصطلاح بترکد.
وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد: نکته مهم این است که 
چند معامله در بازار مسکن انجام شده است، معاملات 
کلا رو به کاهش بوده و همین کاهش و نبود خریدار در 
وضعیتی که فروشنده زیاد شده موجب افت قیمت ها 

خواهد شد.

نماینده مجلس: 
قیمت واقعی دلار کمتر از نرخ 

کنونی است

حسینی شاهرودی گفت: رئیس جمهور اعلام کرد که رقم 
واقعی دلار کمتر از ۱۰ هزار تومان است و باید شاهد افت 

شدیدتر قیمت ارز باشیم.
کمیسیون  سخنگوی  شاهرودی  حسینی  سیدحسن 
اقتصادی مجلس شورای اسلامی با اشاره به ورود دلار به 
اقتصادی  کانال ۱۱ هزار تومانی گفت: تمام کارشناسان 
می دانند که قیمت واقعی دلار نرخ کنونی نیست و می تواند 
بیش از این کاهش یابد و مسئولان اقتصادی دولت نیز این 

موضوع را اعلام کرده اند.
نماینده مردم شاهرود و میامی در مجلس شورای اسلامی با 
بیان اینکه شخص رئیس جمهور اعلام کرد که نرخ واقعی 
دلار زیر ۱۰ هزار تومان یعنی بین ۷ تا ۸ هزار تومان است، 
افزود: چالش های اقتصادی، تصمیم گیری های خلق الساعه، 
حوزه های  وضعیت  در  ثبات  عدم  و  مکرر  بخشنامه های 
اقتصادی دولت از جمله بانک مرکزی سبب این چالش ها 

در طی دو سال اخیر شد.
از ریزش  با اشاره به تلاش سوداگران برای ممانعت  وی 
قیمت دلار، ادامه داد: به تازگی شاهد ثبات در سیاست های 
بانک مرکزی بودیم، چرا که حرکاتی که در جهت شناور 
کردن نرخ ارز و بازار متشکل ارزی صورت گرفته، توانسته 

ثبات ایجاد کند.
حسینی شاهرودی با بیان اینکه دولت هنوز سوار بر بازار 
متشکل ارزی نشده است تا بتواند ارز را از طریق این بازار 
عرضه کند، تاکید کرد: ارزی که از سوی بانک مرکزی به 
بازار تزریق و همچنین ارزی که از سوی صادرکنندگان خرد 
و کلان در بازار متشکل ارزی عرضه می شود در قیمت ها 
تاثیرگذار است و هر تولیدکننده و مصرف کننده دلار دیگری 

می توانند در بازار متشکل ارزی فعال باشند.

اخبار
ترفندهایی برای یک بازاریابی خلاقانه و هدفمند؛

از »حقه های ذهنی در منو« تا استفاده از »تنبلی مشتریان« 
بیشتر اینگونه تصور می کنند که کیفیت اجناس نقش اصلی را در میزان فروش یک محصول ایفا می کند. این 
مسئله به جای خود اهمیت دارد، اما بازاریابی مقوله ای است که به شدت تاثیر گذار است و باید اهمیت زیادی 

به آن داده شود.
هر یک از کارخانه ها و تولیدکننده ها ترفندهای خاصی را برای بازاریابی و فروش محصولات خود در نظر 
می گیرند. در این میان تعدادی از روش ها بسیار هوشمندانه هستند و کاری می کنند که شما بدون آنکه متوجه 

شوید، محصول شرکتی خاص را بیشتر خریداری نمایید و یا میل بیشتری نسبت به آن داشته باشید.
علی قوامی

محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی
و  تحلیل گر بازارسرمایه

استفاده  از تنبلی مشتریان
فروشنده ها از این مسئله به خوبی آگاهند که ما معمولا حوصله باز کردن یک بسته و برداشتن تنها یک بطری از درون آن را نداریم. 
به علاوه عده زیادی با خود می گویند که بطری های اضافی را برای مصارف بعدی خریداری خواهند کرد. بنابراین بسته بندی آن ها 

ایده مناسبی به نظر می رسد. 

کاربرد کمتر اشیاء
در سال ۱۹٥۷ میلادی، یک شرکت تعدادی پوست گیر سیب زمینی تولید کرد. آن ها به قدری خوب و با کیفیت بودند که هر کسی 
با خرید یک عدد، نیاز خود را برای تمام عمر برطرف می ساخت. بنابراین فروش ها بسیار پایین بود. در همین حال فردی باهوش 
ابتکار جالبی به خرج داد. آن ها دستگیره پوست گیر ها را به رنگ پوست سیب زمینی درآوردند. مردم به طور اشتباهی پوست گیرها 

را همراه با پوست سیب زمینی دور می انداختند و بنابراین مجبور می شدند دوباره یکی از آن ها را خریداری نمایند.

خلق داستانی خاص
یکی دیگر از راه های مناسب برای جلب نظر مشتریان، خلق داستانی خاص برای محصول است. به عنوان مثال یکی از تولید کنندگان 
شکلات به نام »Milky Way« در اوایل دهه ۱۹۹۰ میلادی یک آگهی بازرگانی ساخت و در آن محصول خود را در حالت شناور 
در یک لیوان شیر نشان داد. به این ترتیب مشتریان توانستند با این شکلات ارتباط برقرار کنند. این موضوع هنوز هم یکی از ویژگی 

هایی است که شکلات یاد شده را از دیگران متمایز می کند.

فروش دو برابری بدون دردسر
تا به حال با خود فکر کرده اید که چرا افراد در آگهی های بازرگانی همواره از دو عدد آدامس استفاده می کنند؟ این حقه برای این به 
کار می رود که شما گمان کنید برای تاثیر ۱۰۰ درصدی باید حتما دو عدد آدامس مصرف نمایید. بنابراین مصرف شما در بازه زمانی 

مشخص دو برابر شده و طبعا خریدتان نیز افزایش پیدا می کند. این مسئله برای داروها و ویتامین ها نیز وجود دارد.

اضافه کردن ویژگی اختصاصی
تولید کننگان همواره تلاش می کنند به محصولاتشان برچسبی خاص بزنند. به عنوان مثال وجود اسانس از گل ها و گیاهان عجیب و 
غریب در شامپوها حتی اگر مقدار آن بسیار کم باشد، برخی ها را برای خرید آن ترغیب می نماید. حتی مشخص نیست که اسانس به 
کار رفته واقعا برای موهای شما مفید است یا خیر. برخی از تولیدکنندگان نیز روی شامپوهای خود برچسب هایی می زنند که نشان 

از تایید آنها توسط متخصصان مُد دارد.

حقه های ذهنی در منو: رستوران ها به این شکل منوی خود را تهیه می کنند
استفاده از عکس های خانگی: این کار خاطرات خوب را به یاد ما می آورد. هنگامی که ما چنین غذاهایی را سفارش می دهیم، 
ناخودآگاه انتظار رفتن به دوران خوب زندگی را می کشیم.  /   توضیحات اشتها آور: این کار واکنش ما را بر می انگیزد. کمتر کسی 
می تواند در برابر جمله ای مانند »نان تازه، ترد و داغ« مقاومت کند.  /  مکان درج: بخش بالای منو نخستین جایی است که شما 
به آن نگاه می کنید. به همین دلیل است که رستوران ها اشتهاآورترین و البته گرانترین غذاهای خود را در بالای منو قرار می دهند.  
/  رنگ های گرم: اینگونه رنگ ها بیشتر اشتها را بر می انگیزند.  /  حیله در قیمت: بیشتر مردم به خرج کردن پول خود تمایلی 

نشان نمی دهند و رستوران ها به خوبی از این مسئله آگاه هستند. به همین دلیل در بیشتر موارد واحد قیمت ها درج نمی شود.
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5 اجتماعی

مهرداد تیموری

آور  عذاب  و  آور  ملال  داستان  هم  باز 
رفتارهایی که باعث رفتن خادمان استانمان 
بازهم  است.  شده  اجرایی  های  سمت  از 
با  مجهول  و  معلوم  های  محفل  رفتارهای 
از  این خطه  به  گرو خدمت  در  دل  آنانکه 
ایرانمان دارند. آخر تا کجا می خواهید این 
ادامه  را  بیمارگونه  و  هیستریک  رفتارهای 
دهند با افرادی که سوابقشان گویای مدیریت 
جهادی و خدماتی بی شائبه به گواه مردم و 

مسئولان استان است؟
به خدا خسته شده ایم از این بازی دو سر 
باخت که بر سر این استان می آورند. هر از 
چند گاهی خبر رفتن و و استعفای یک آدم 
آشنای  درد  توانا« یک  مدیر  درست، »یک 
استان در سمت های مختلف، اعصابمان را به 
هم می ریزد. چرا؟ چه خبرتان است؟ اگر درد 
خدمت دارید چرا خادمان مان را فراری می 
دهید؟ اگر درد زعامت و ریاست دارید والله 
باز هم این راهش نیست. با فراری دادن یاران 
و خادمان استان عزیز نمی شوید، منفور می 
شوید. اگر با این قیمت می خواهید به سمتی 

و نوایی برسید که بدا به حالتان.
این مقدمه را نوشتم تا جدیدترین موفقیت 
عزیزان )!( محفلی و سیاسی کار را در فراری 
برایتان  استانمان  و  شهر  خادم  یک  دادن 

رونمایی کنم.
سخن از »حمید کریمی« دوست داشتنی 
و   مشتی  و  مسلک  لوتی  مرام  آن  با  است 

که  روزگار  خوبهای  آن  از  مدارش.  پهلوان 
گرچه هنوز به سن پیری پای نگذاشته  اما  
مردان  هم  »مرد  معروف  جمله  یاد  را  آدم 
قدیم« می اندازد. عاشقی است برای خودش. 
مردمی  را  اصناف  اتاق  آمده  که  موقعی  از 
پله  را چند  اش  رسانی  و خدمت  کرده  تر 
از  را  اصناف  اتاق  است. خدمت  داده  ارتقاء 
حالت بوروکراسی صرف بیرون برده )بدون 
کوچکترین خدشه به ساختار آن( و در دل 
مردم برده است. کارهای خیرانه پشت سر 
هم که برای دردهای و الام مردم شهرمان 
درمانی بجوید، فقط قسمتی از این جلوه ی 
مردمی است که به اتاق اصناف داده است . 
از هرچه قابلیت داشته استفاده کرده تا اصناف 
و کاسبان را در قامت و معنی واقعی شان 
جلوه  باشد  بودن  همان »حبیب خدا«  که 
دهد. گلریزان های متفاوت برای دردمندان 
راه  و  مستمندان  از  دستگیری  دربندان.  و 
انداختن کار کاسبان و مردمان و در نهایت 
هم  خودش  استان.  ورزش  به  ویژه  توجه 
ورزشی است. تیم فوتبال »شهدای زرکان« 
را که جوشیده از همین استان است به لیگ 
بالاتر برده است. آرزویش است که استانمان 
و کلان شهر کرج یک تیم واقعی و فرزند 
خلف در لیگ برتر داشته باشد. خسته است 
از فرزندان ناتنی که به استانمان سنجاق می 
کنند! می خواهد جوان کرجی عاشقی کند 
بر سکوها  برای تیمی که از اول تا آخر برای 
خودش باشد. از جنس استان البرز. از جنس 

خودش و خودمان !
همه این ها را می دانند و به همین دلیل بر 
دست گرفتنش و در همین انتخابات اخیر 
اتاق اصناف با بالاترین رای باز هم انتخاب می 

شود به عنوان رئیس اما...
باز هم به این »اما« رسیدیم. همان امایی که 
خط شیرین داستان بودن مدیران لایق را به 

چالشی بی معنا می کشاند.
اینقدر آزار و اذیت و فشار می آورند که مدیر 
دلسوز عطای کار را به لقایش می بخشد و می 
رود پی زندگی خودش تا جا باز شود برای 

مدعیان ریاست !
کریمی  از حمید خان  باید  الان  دانم  نمی 
ناراحت باشم که اینقدر راحت سنگر خدمت 
این  از  یا  کرده  واگذار  حضرات  این  به  را 
به  انصافانه  بی  چنین  اینکه  برای  حضرات 
دنبال جایگاهی هستند که حالا حسابی آب و 
رنگی پیدا کرده ! همان آب و رنگی که امثال 
حمید کریمی برای این جایگاه با مدیریت بی 

نظیرشان ایجاد کرده است .
اما سخن اصلی من با مسئولان استان است 
که قطعا آوازه کارکردهای کم نظیر و بعضا 
رئیس  در کسوت  کریمی  نظیر حمید  بی 
اصناف به گوششان رسیده و می دانند چه 
جلوه ی مردمی این فرد به این جایگاه داده 

است. شمایان با علم به این موضوع باید پیگیر 
مطالبه مردمی در باب بودن این آدم های 
درست در سمت های مدیریتی استان باشید 
و حال که این مدیر مجاهد این طور بر سر 
دست گرفته شده و محبوب دل مردمی است 
که فرق دوغ و دوشاب را دیگر بهتر از هر 
کسی می دانند و در انتخاباتی درون سازمانی 
شده  تعریف  و  قانونی  های  پروتکل  )طبق 
برای اتاق اصناف( هم حائز بالاترین رای برای 
ریاست شده، ورود کنید و چرایی استعفای 
ایشان را جویا شوید که چه بر سرش آورده 
اند که عطای خدمت و کار برای این مردم 
را به لقای مشکلاتی که برایش می تراشند، 

بخشیده است!
این شما و این هم پیگیری مطالبه ای مردمی 
که باور کنید در کارنامه اعمالتان نزد مردم 
شهر و استانمان قطعا دیده خواهد شد و تاثیر 

گذار خواهد بود؛ یا علی...

نماینده قزوین در مجلس شورای اسلامی 
موجب  کردن  کار  ای  جزیره  گفت: 
سرگردانی سرمایه گذار و طولانی شدن روند 
سامانه  اندازی  راه  که  مجوزها شده  صدور 

الکترونیک می تواند راهگشای این مشکل 
باشد.

هوادار«، سیده حمیده  »دنیای  گزارش  به 
ستاد  جلسه  در  پنجشنبه  ظهر  زرآبادی 

و  استاندار  حضور  با  که  مقاومتی  اقتصاد 
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
در استانداری برگزار شد اظهارداشت: صدور 
مجوز در ۲۲6 روز در استان قزوین جایگاه 
ما را در میان استان های کشور در رده ۲۹ 

قرار داده که وضعیت خوبی نیست.
زرآبادی بیان کرد: طولانی شدن روند صدور 
بیانگر آن است که یک جای کار  مجوزها 
اشکال دارد و هر کس به صورت جزیره ای 
کار می کند و متاسفانه همه مدیران مرتبط 
دوست دارند سرمایه گذار را ببینند در حالی 
که مهمترین وظیفه مسئولان این است که 
کارها  تا  و تسهیل کنند  مهیا  را  فرآیندها 

شتاب گیرد و طولانی نشود.
روی  در  رو  مذاکرات  کرد: حتماً  بیان  وی 
تواند  می  متعدد  مدیران  با  گذار  سرمایه 
سمت  به  ما  اگر  و  کند  ایجاد  مشکلاتی 
مراجعه  تا  برویم  الکترونیک  دولت  توسعه 
افراد به سیستم باشد به سالم سازی امور 

هم کمک کرده ایم.
نماینده قزوین در مجلس شورای اسلامی 

الکترونیک  سامانه  اندازی  راه  شد:  یادآور 
باید  که  است  خوبی  کار  گذاری  سرمایه 
بسرعت اجرا شود تا شامل مرور زمان نشود 
چون معمولاً مصوبات دیر اجرایی می شود.

ها  سال  از  واحد  پنجره  سامانه  افزود:  وی 
قبل عملیاتی شده و از آنجا که یکپارچگی و 
کوتاه کردن زمان سرمایه گذاری مهم است 
لذا باید فاز بندی و سامانه را تقویت کنیم و 

آن را جامع تر ببینیم.
شود  می  پیشنهاد  داشت:  اظهار  زرآبادی 
چند دستگاه مانند اتاق بازرگانی و سازمان 
همیاری ها با توجه به طرح آمایش سرزمین 
استعلام،  و گرفتن  انجام دهند  را  کار  این 
اثبات اهلیت سرمایه گذار و پیگیری ها را 

صورت دهند تا کارها تسریع شود.
نماینده قزوین در مجلس شورای اسلامی 
یادآور شد: بعد از ابن که مجوزها داده شد 
نمی  زمانی  بازه  یک  در  متقاضی  گاهی 
تواند به تعهداتش عمل کند که لازم است 
دستگاه های نظارتی ورود کنند تا فرآیندها 

تسریع شود.

آیا »حمید کریمی«  را هم همچون دیگر خادمان البرز فراری می دهند؟

دیدار اعضای بسیج رسانه البرز با آقایان این اسمش »خدمت« نیست ، »خیانت« است
خانواده شهید »صحرایی«

اعضای بسیج رسانه استان البرز به پاسداشت نام و یاد شهدا و 
بزرگداشت خانواده های معظم شهدا، با خانواده شهید رسانه 

ای » سید امیر صحرایی « دیدار کردند.

به گزارش »دنیای هوادار«، رئیس سازمان بسیج رسانه 
استان البرز، به همراه جمعی ازاعضای شورای بسیج رسانه 
با حضور در منزل خانواده معظم شهیدرسانه ای ارتش، 
ستوان یکم »سید امیر صحرایی«، از پدر این شهید که 
در بستر بیماری است عیادت کردند. ابراهیم نوروزی فر 
در این دیدار با آرزوی سلامتی برای پدر شهید صحرایی، 
قدردان  همواره  گفت:   شهید،  دوبرادر  و  مادر  به  خطاب 
خانواده معظم شهدا، ایثارگران و جانبازان هستیم؛ چرا که 
اگر آنان نبودند معلوم نبود دشمنان اسلام چه بر سر این 

مملکت می آوردند.
وی افزود: نهایت ایثارگری را شهادت می دانیم و به شهید 
احترام می گذاریم چرا که شهدا برای همیشه زنده هستند.

به  اشاره  با  ادامه  در  البرز  استان  رسانه  بسیج  مسئول  
شناسایی خانواده شهدای شهید رسانه اظهار داشت: یکی 
از برنامه های مهم و ارزشمند سازمان، شناسایی شهیدان 
رسانه ایست که بتوانیم همواره یادشان را زنده نگه داشته و 

پیرو راهشان باشیم.
از  صحرایی  شهید  گرامی  مادر  دیدار  این  در  همچنین 
فرزندش یاد کرد و گفت: پسرم بسیار زحمتکش و با پشتکار 
بود و علاقه زیادی به کار رسانه داشت و در برنامه رادیوارتش 
و سیمای ارتش فعالیت داشت و با تلاش و پشتکار بی اندازه  

به عنوان یک گزارشکر موفق انتخاب شد. 

عکس روز

»البرز« رتبه ممتاز کشور در اجرای 
مانور زلزله و ایمنی مدارس 

رییس سازمان مدیریت بحران کشور، طی نامه ای البرز 
را جزو استان های ممتاز در اجرای موفق مانور زلزله 
و ایمنی مدارس با شعار مدرسه ایمن، جامعه تاب آور 

اعلام کرد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از  اداره کل روابط عمومی 
و امور بین الملل استانداری البرز، در متن این نامه از سوی 

اسماعیل نجار آمده است:
احتراما با توجه به اجرای موفق مانور زلزله و ایمنی مدارس با 
شعار »مدرسه ایمن، جامعه تاب آور« ضمن تشکر از اقدامات 
بعمل آمده، بدینوسیله اسامی استان های برگزیده به شرح 

ذیل اعلام می گردد. 
۱- استان های همدان، فارس، قزوین و البرز با توجه به 
بهترین عملکرد در برگزاری مانور، حائز اخذ امتیاز »ممتاز« 

گردیدند.
۲- استان های کردستان، هرمزگان و خراسان جنوبی به 
دلیل ارتقا چشمگیر سطح کیفی برگزاری نسبت به سنوات 

گذشته حائز امتیاز »عالی« گردیدند.
3-  استان های گلستان، آذربایجان شرقی، سمنان، یزد، 
لرستان، قم، زنجان و چهارمحال و بختیاری به دلیل عملکرد 

مناسب حائز امتیاز »نمونه« گردیدند.

خبر
سیده حمیده زرآبادی:

جزیره ای کار کردن در استان قزوین موجب سرگردانی سرمایه گذار می شود
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امام جمعه کرج: 
اروپا در راستای کمک به شیطان 

وقت کشی می کند
امام جمعه کرج با بیان اینکه کاهش تعهدات ایران بعد از 
عدم ایفای تعهدات اروپا در برجام صدای آنها را در آورده 
است گفت: اروپا در راستای کمک به شیطان وقت کشی 

می کند.
سیدمحمدمهدی  آیت الله  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
حسینی همدانی در خطبه دوم نماز جمعه این هفته کرج با 
اشاره به بیانات رهبری معظم انقلاب در دیدار با ائمه جمعه 
سراسر کشور و تاکید ایشان در مورد حشر و نشر و  نرفتن 
به سمت صاحبان قدرت و ثروت و افراد چرب زبان اظهار 
داشت: نشستن با صاحبان قدرت و ثروت دست برداشتن از 

اهداف و انحراف از مسیر اصلی انقلاب است.
و  مستضعفان  انقلاب  ایران  اسلامی  انقلاب  افزود:  وی 
پابرهنگان بود، اگر امام محله ای به جای اینکه با مردم 
عادی بنشیند و رفت آمد کند  دائم در کجا و کجا با 
صاحبان قدرت و ثروت بنشیند از مسیر اصلی منحرف 

شده است.
امام جمعه کرج با بیان اینکه اگر عده ای از همان ابتدا 
داده  قرار  حریم  ثروت  و  قدرت  و صاحبان  میان خود 
دزدی های  و  طبقاتی  اختلاف  این  شاهد  امروز  بودند 
کلان و حقوق های نجومی از بیت المال نبودیم، تاکید 
کرد: باید بین امام جماعت و افراد دارای ثروت و قدرت 
فاصله وجود داشته باشد البته این موضوع به معنی قطع 

ارتباط نیست.
نماینده ولی فقیه در استان البرز با اشاره به مشکلات کمبود 
آب و استفاده غیرمجاز از چاه های بدون مجوز در استان و 
لزوم برخورد با این افراد متخلف عنوان کرد: مدیرعامل آب 
منطقه ای استان البرز بررسی کند و ببیند که چه کسانی 
در پشت پرده این موضوع هستند، قطعا ثروت اندوزان و 
افرادی که اهل رانت و ویژه خواری و اهل استفاده بی جا از 
بیت المال هستند در پشت پرده این جریانات هستند و بعد 
از بررسی مشخص می شود ارتباط این افراد با برخی سبب 
این اقدام شده است، اگر برای ما عادی شد که با صاحبان 
ثروت بنشینیم نمی توانیم حرف بزنیم و در بزنگاه ها کوتاه 
می آییم کما اینکه دیدید و شنیدید که افرادی که باید به 
موقع حرف بزنند لال هستند و این تنها به خاطر این است 

که در جایی دیگر وامدار شده اند.
رئیس شورای فرهنگ عمومی استان البرز با بیان اینکه 
مهمترین وظیفه نماز جمعه از نظر رهبری معظم انقلاب 
تبیین است، تصریح کرد: یکی از کارهای خطیب تبیین 
است که در روشن کردن مسائل به برخی افراد بر می خورد 
و به آنها سخت می آید، انتقاد برای اصلاح امور است نه ایجاد 
شقاق و شکاف، این گونه نیست که ما در نماز جمعه به 
دنبال مچ گیری و شکاف و تفرقه باشیم انتقاد از عملکرد 

انتقاد از شخص نیست.
نماینده ولی فقیه در استان البرز با بیان اینکه یکی از مسائلی 
که باید در آن انقلابی عمل کرد موضوع ارتباط با اروپا است 
متذکر شد: اقدام ایران در کاهش تعهدات چهره واقعی اروپا 
را به دنیا نشان داد و سر و صدای آنها هم در این زمینه 
اروپا در راستای کمک به شیطان بزرگ  در آمده است، 
وقت کشی می کند ولی از این کار ضرر می کند و به جای 
اینکه به آمریکا فرستاده بفرستند به ایران فرستاده اعزام 
می کنند و پیشنهاد آتش بس یک طرفه به نفع خودشان 
تدوین می کنند و موضوع موشک را مطرح می کنند این 

مذاکرات برای ایران سودی ندارد.
حسینی همدانی با بیان اینکه اگر اروپا راست می گوید و 
به دنبال اجرای تعهدات است چرا کشور انگلیس خبیثانه 
دست به راهزنی پرداخته است گفت: انگلیسی ها آنقدر ترسو 
هستند که از زمانی که کشتی ایرانی را دزدیدند کشتی ها و 
نفتکش های انگلیسی از ترس اینکه نکند ایران مقابله به مثل 
کند جرأت عبور از تنگه هرمز را ندارند و حتی ترس شان 
آنقدر بالا رفته که برای حفظ روحیه ترامپ اعلام می کند 
که یکی از پهبادهای ایران را در تنگه هرمز منهدم کرده ایم 
و با پرس وجو مشخص شد که این جریان واقعیت ندارد به 
مدد الهی این کشورها در مقابل ملت ایران زانوی ذلت بر 

زمین می زنند.

خبر

انقلاب  پاسداران  سپاه  کل  عمومی  روابط 
اسلامی در بیانیه ای با مضحک خواندن عملیات 
در سرنگون کردن  آمریکایی ها  ادعای  مورد 

پهپاد ایرانی در تنگه هرمز، اعلام کرد: به زودی 
تصاویر پهپاد نیروی هوافضای سپاه از ناوچه 
آمریکایی ها را منتشر و سند بی پایه و اساس 

بودن ادعای آنان را در معرض افکار عمومی 
جهانیان قرار می دهیم.

 در پی ادعای واهی و دروغین شب گذشته 
آمریکا  ایالات متحده  ترامپ رئیس جمهور 
مبنی بر سرنگون ساختن یک پهپاد ایرانی 
اس  »یو  آبی-خاکی  تهاجمی  ناوچه  توسط 
اس باکسر« این کشور در تنگه هرمز و تکذیب 
آن توسط ستاد کل نیروهای مسلح جمهوری 
اسلامی ایران، روابط عمومی کل سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی در بیانیه ای اعلام کرد: به زودی 
تصاویر پهپادهای سپاه از ناوچه »یو اس اس 
باکستر« آمریکایی که مدعی سرنگون ساختن 
یک پهپاد ایرانی در روز گذشته )پنجشنبه( بر 
فراز تنگه هرمز شده است را منتشر خواهیم 
کرد تا دروغ و بی پایه و اساس بودن این ادعا در 

معرض افکار عمومی جهانیان قرار گیرد.
در این بیانیه تاکید شده است: این تصاویر نشان 
خواهد داد پهپاد نیروی هوافضای سپاه پیش 

از ورود ناوچه آمریکایی به تنگه هرمز در حال 
اجرای ماموریت جاری خود در منطقه بوده و 
از جمله تصاویر مربوط به رصد و مراقبت از 
ناوچه مذکور را نیز قبل و حتی بعد از زمان 
مورد ادعای آمریکایی ها به ایستگاه خود ارسال 

و سالم به پایگاه خود بازگشته است.
روابط عمومی کل سپاه در پایان بیانیه خود 
تاکید کرده است: یگان های دریایی و هوافضای 
سپاه بر اساس ماموریت ها ی قانونی خود و 
در راستای برقراری امنیت آبراه تنگه هرمز 
بیگانگان به ویژه  و خلیج فارس ، تحرکات 
نیروهای تروریست آمریکا و انگلیسی ها در این 
منطقه راهبردی را هوشمندانه و به طور مستمر 
تحت نظارت و کنترل دقیق داشته و با اشراف 
موجود،  مطمئن  های  آمادگی  و  اطلاعاتی 
اقدام تجاوزکارانه و خلاف قوانین و  هرگونه 
مقررات بین المللی آنان را با پاسخ متناسب، 

مواجه خواهند ساخت.

سپاه پاسداران:

ادعای آمریکا درباره پهپاد ایرانی مضحک است

جنجال      روز

سازمان  در  سعودی  عربستان  دائم  نماینده 
ملل با اشاره به اینکه عربستان خواستار تعامل 
دیپلماتیک با جمهوری اسلامی ایران است، 
صورت  تماس هایی  تهران،  با  که  کرد  ادعا 

گرفته است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فارس، 
عربستان  دائم  نماینده  المعلمی«  »عبدالله 
این  اعلام کرد که  سعودی در سازمان ملل 
اسلامی  جمهوری  با  جنگ  خواستار  کشور 

ایران نیست.

المعلمی با بیان اینکه سعودی »خواستار جنگ 
با ایران، نه در یمن و نه در خارج از آن نیست«، 
تصریح کرد که »زمان آن رسیده است که 

بحران یمن به پایان برسد.«
ادعای پایان جنگ علیه یمن در حالی از سوی 
مسئولان سعودی مطرح می شود، که ریاض 
از مارس ۲۰۱٥ به همراه امارات عربی متحده 

ائتلافی را علیه ملت یمن تشکیل داد.
سعودی ها به بهانه بازگرداندن »عبد ربه منصور 
هادی« رئیس جمهور مستعفی و فراری این 

کشور به قدرت، چند سال است که یمن را 
این  ملت  و  داده اند  قرار  خود  آماج حملات 

کشور را به خاک و خون کشیده اند.
پایگاه خبری »الخلیج الجدید« به نقل از این 
عربستان  که  داد  گزارش  سعودی  مسئول 
سعودی آماده تعامل دیپلماتیک با جمهوری 

اسلامی ایران است.
المعلمی این اظهارات را پس از پایان جلسه 
شورای امنیت که مخصوص جنگ علیه یمن 

بود، مطرح کرد.
از  پس  خبری،  نشست  یک  جریان  در  وی 
این جلسه، مدعی شد که تعامل دیپلماتیک 

با ایران، »نیازمند یک زمینه مشترک است.«
این دیپلمات سعودی همچنین مدعی شد که 
»از رهگذر نشست سران اسلامی که در مکه 
مکرمه برگزار شد، تماس هایی با تهران صورت 
گرفت«، ولی توضیحات بیشتری در این زمینه 

ارائه نکرد.
سران  و  عرب  سران  فوق العاده  اجلاس  دو 
شورای همکاری در مکه۱۰ خرداد ماه گذشته 
به دعوت سلمان بن عبدالعزیز شاه سعودی، 

برگزار شد.
پس از این اجلاس بیانیه ۱۰ بندی منتشر شد 
که در بیشتر بندهای آن، تهران به اتهامات واهی 

متهم و درخواست مقابله با آن مطرح شد.
شد  مدعی  خود  اظهارات  پایان  در  المعلی 
با»آنتونیو  دیدار  جریان  در  گذشته  روز  که 
به  نسبت  ملل،  سازمان  دبیرکل  گوترش« 
نگرانی  ابراز  منطقه  در  تهران  سیاست های 

کرده اند.
درباره تجاوز سعودی-اماراتی به یمن، »علی 
القحوم« از رهبران جنبش انصار الله یمن روز 
گذشته به تجاوزات این دو کشور به ملت یمن 
شدیدا اعتراض و تأکید کرد که خروج نظامیان 

امارات، خواسته ملت یمن است.
القحوم با اشاره به مخالفت کشورهای ائتلاف 
سعودی با راه حل سیاسی جنگ علیه مردم 
یمن، اهداف این کشورها را اشغال خاک یمن 
و نابودی این کشور توصیف و تأکید کرد که 
یا صلح  اصلی درباره جنگ  تصمیم گیرنده 
در یمن، آمریکاست و »رژیم های سعودی و 
اماراتی، صرفا ابزاری اجرایی طرح آمریکا در 

یمن و منطقه هستند.«
این رهبر انصار الله با بیان اینکه عملیات نیروی 
هوایی یمن علیه اهداف سعودی ادامه خواهد 
داشت، تأکید کرد که تا زمانی که تجاوز به 
یمن ادامه دارد، این حملات هم ادامه خواهد 

داشت.

درخواست ریاض برای تعامل دیپلماتیک با ایران

که  کرد  درخواست  واشنگتن  از  پکن 
تحریم های اعمال شده بر شرکت های چینی 
متهم به تامین مواد لازم برای برنامه هسته  

ایران را اصلاح کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، به نقل از واشنگتن 
پست، گنگ شوانگ، سخنگوی وزارت خارجه 
چین، با اشاره به اینکه تحمیل قوانین قضایی 

آمریکا به شرکت های کشورهای ثالث، ریشه 
تهران  با  واشنگتن  تنش های  تمامی  اصلی 
است، گفت: ما از ایالات متحده می خواهیم 
که سریعا اقدام اشتباه خود را اصلاح کند و 
به حقوق و مناقع مشروع دیگر طرفین احترام 

بگذارد.
وزارت خارجه آمریکا روز جمعه اعلام کرد که 

ایالات متحده ۱۲ شخص و شرکت که در 
زمینه اشاعه هسته ای از جمله ارسال فناوری 
ایرانی  سانتریفیوژ  ساخت  کمپانی های  به 
این  است.  کرده  تحریم  را  داشتند  فعالیت 
اشخاص و شرکت ها ایرانی، چینی و بلژیکی 

بوده اند.
وزارت خارجه آمریکا همچنین در ادامه توسعه 

فعالیت های حساس هسته ای توسط ایران از 
غنی سازی  سطح  و  میزان  افزایش  جمله 

اورانیوم را محکوم کرد.
این وزارت همچنین ادعا کرد که ایران دلیل 
معتبری برای توسعه برنامه های هسته ای خود 
ندارد و این کار را تنها برای اخاذی از جامعه 

بین المللی انجام می دهد.

عصبانیت مقامات چینی از تحریم شرکت هایشان توسط آمریکا
خبر             روز
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7 سبک زندگی

5 دلیل که هرگز اجازه نمی دهد 
پولدار شوید )2(

امروزه، به دلایل متنوعی همچون، نداشتن برنامه ریزی مالی 
مناسب، ترس از سرمایه گذاری، گرفتن وام های متعدد و... 

شاهد ناکامی افراد در دستیابی به ثروت مورد نظر هستیم.
در حال حاضر افراد زیادی، در مسیر پولدار شدن قرار دارند، 
اما بسیاری از آنها در طول زندگی خود، رنگ میلیاردر شدن 

را هرگز نخواهند دید!
آیا تا بحال از خود پرسیده اید که چه عواملی شما را از 

رسیدن به آرزوهایتان و ثروتمند شدن باز می دارد؟
در این گزارش که در ادامه گزارش شماره قبلی چاپ خواهد 
شد به پنج دلیل دیگری که شما را از ثروتمند شدن باز 

می دارد، خواهیم پرداخت: 

1-  به فکر سلامتی خود نیستید
عادات  از  اعم  زندگی  غلط  سبک  امروز،  جهان  در 
نادرست رژیم غذایی و رفتارهای ناسالم که به سلامتی 
توجه  وفور دیده می شود. عدم  به  افراد صدمه می زند، 
و  بسیار  مشکلات  پیدایش  سبب  به سلامتی،  مناسب 
صرف هزینه های گزاف برای درمان بیماری ها می شود. 
از غذاهای ارگانیک، میوه ها و سبزی ها استفاده کنید، 
به ورزش کردن بیشتر اهمیت دهید، پزشک خانوادگی 
برای خود انتخاب کنید و به طور مداوم سلامتی خود 

را کنترل کنید.

2- برای هزینه های خود برنامه ریزی ندارید
بسیاری از افراد، در انتهای ماه، از رقم باقی مانده در حساب 
خود متعجب می شوند و بسیاری از مبالغ خرج شده را به 
یاد نمی آورند که صرف چه چیزی کرده اند. برای حل این 
مسئله، بهتر است برنامه ریزی صحیح برای مخارج ماهیانه 
خود انجام دهید و ابتدا لیستی از هزینه های اصلی و ضروری 
خود تهیه کرده و مبلغ مورد نیاز را از حقوق ماهیانه خود 

برای این موارد کنار بگذارید.

3- مسیر شغلی نامناسبی را انتخاب کرده اید
نهفته ماندن استعداد بسیاری از افراد، سبب قرار گرفتن 
آنها در مسیر شغلی نادرست می شود. رضایت شغلی، 
مسئله ای مهم در زندگی تمام افراد محسوب می شود، به 
همین دلیل تنفر از شغل، مانع پیشرفت شما می شود. 
انتخاب مسیر شغلی مناسب، می تواند سبب دستیابی 
به  شما به سبک زندگی مورد نظر و دلخواه شود، و 
دنبال این احساس خشنودی، مسیر رسیدن به ثروت 

نیز مهیا می شود.

4- انتخاب همسر نامناسب
داشته  وجود  ازدواج  در  می تواند  بسیاری  مالی  مزایای 
باشد. از این رو، انتخاب همسر نامناسب، می تواند شما 
را از ثروتمند شدن باز دارد. عدم تعادل میان زوجی که 
یکی از آنها در صرف هزینه ها زیاده روی می کند و یکی 
از آنها بیشتر به فکر پس انداز کردن است، مشکل ساز 
خواهد بود. فراموش نکنید که در انتخاب همسر خود، 

تفکر مالی یکدیگر.

5- در زندگی خود هدف ندارید
افرادی که در زندگی خود دارای هدف و اشتیاق هستند، 
به طور کامل آگاهی دارند که چه می خواهند و در همان 
راستا تلاش می کنند. پیروی از امیال و آرزوهایتان و داشتن 
هدف مشخص، شما را سریع تر برای دستیابی به ثروت یاری 

می کند.

اقتصاد به زبان ساده

در حالی که از دید برخی والدین تنبیه بدنی 
موثرترین  و  ترین  سریع  تواند  می  کودکان 
طورکلی  به  باشد.  کودکان  تربیت  در  شیوه 
اما بر اساس  در کوتاه مدت موثر واقع شود 
بدنی  تنبیه  که  گردیده  مشخص  تحقیقات 
کودکان عواقب منفی بلند مدتی روی فرزندان 
شما دارد. اگر بدنبال جایگزینی برای تربیت 
فرزندان خود هستید به نکاتی که در ادامه می 

آیند توجه نمایید.

1- از فرزند خود بخواهید مدتی را به تنهایی در 
اتاق خود سپری نماید. تنبیه بدنی همراه با اعمال 
خشونت به فرزند شما این پیغام را می دهد که 
چرا وقتی او تنبیه می شود خوب است ولی وقتی 
او خواهر یا برادرش را بزند بد است. اما پیش از 
آن مطمئن شوید که زمان کافی با فرزند خود 
می گذرانید که حال او را از این حق محروم 
می نمایید. این غیبت آن ها در کنار شما سبب 
ناراحتی آن ها شده و در دراز مدت باعث می 

گردد تا بدرستی رفتار نمایند.

2- برخی از امتیاز های آن ها را لغو نمایید. اگر 
چه تنبیه بدنی کودکان برای آن ها دقایقی یا 
ساعاتی دردناک جلوه می نماید اما محروم کردن 
آن ها از امتیازهایشان بسیار دردناک تر است. 
محرومیت ۲۴ ساعت به اندازه کافی برای دادن 
درس به فرزند شما مناسب است. برای مثال 

از  استفاده  برای ۲۴ ساعت حق  بگویید شما 
تلوویزیون یا اسباب بازی خود را ندارید تا بیادتان 
بماند بار بعدی که خواستم اسباب بازی های 
خود را از سراسر خانه جمع کنید به حرفهایم 

گوش دهید.

3- رفتارهای نسبتاً بد آن ها را نادیده بگیرید. این 
به این معنا نیست که اگر فرزند شما در حال انجام 
دادن کاری خطرناک یا نامناسب است روی خود 
را برگردانید بلکه به این معناست که آن ها مرکز 
توجه شما نیستند یا وانمود کنید که به برخی 

حرف هایشان گوش نمی دهید.

4- مهارتهای جدید را به آن ها بیاموزید. یکی 

از بدی های تنبیه بدنی این است که به فرزند 
شما نمی آموزد کدام شیوه صحیح است. فرزندان 
شما از اینکه بیاموزند چگونه مشکلاتشان را حل 
کنند و احساساتشان را کنترل نمایند قطعاً سود 

خواهند برد. 

5-  شرایط تجربه عواقب منطقی فراهم کنید. 
برای مثال اگر فرزند شما شام نمی خورد به او 
ماشین  اگر  یا  و  بخورد  تنقلات  ندهید  اجازه 
کنترلی خود را بر نمیدارد به او اجازه استفاده 
از آن را در طول آن روز ندهید. متصل نمودن 
این عواقب به کارهای اشتباه کودکان سبب می 
شود تا دریابند که کارهای بد آن ها چه عواقبی 

را بدنبال دارد.

6- به فرزندانتان اجازه دهید تا از اشتباهات خود 
درس بگیرند. برای مثال اگر فرزندتان بشما می 
گوید که نمیخواهد کاپشن به تن کند اجازه دهید 
همانطور به بیرون برود و سرما را حس کند. )تا 
جایی که برای سلامتی فرزندتان مخاطره آمیز 
نباشد( اینکه کودکان عواقب طبیعی برخی از 
کارهایشان را ببینند سبب درس گرفتن آن ها 

خواهد شد. 

7- کارهای خوب آن ها را پاداش دهید. برای 
مثال اگر فرزندتان با برادر یا خواهر دعوا می کند، 
جایزه ای را تعیین کنید که درصورت عدم این 
کار برایش خریداری می کنید یا امتیازی را برای 
ترک این رفتار به وی بدهید. اینکار سبب می 
شود تا به جای تنبیه شدن و متمرکز شدن روی 
کار بد او به رفتار درست و نحوه اجرا آن فکر 
کند تا بتواند از جایزه یا امتیاز پیشنهادی شما 

بهره مند گردد.

8- رفتارهای درست فرزند خود را ستایش کنید. 
برای مثال زمانی که بدون دعوا با خواهر برادر 
خود بازی می کند بگویید: این درست است! 
آفرین به خاطر اینکه نوبتی بازی می کنید و 

اسباب بازی هایتان را به اشتراک می گذارید.
ترجمه:  وحید نجاتی
برگرفته از سایت:
www.verywellfamily.com 
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وحید  نجاتی

یکی از نگرانی های صاحبخانه ها و مستاجران 
های  هزینه  گیر  افزایش چشم  تابستان  در 
قبوض برق می باشد که در نتیجه استفاده از 
سیستم های تهویه مطبوع ایجاد می گردند. 
کولرهای آبی )تبخیری( و کانال های متصل 
به آن ها این روزها در روی سقف خانه ها و 
یا بالکن های بیشتر خانه ها دیده می شود. 
در یک کولر آبی تبخیری جریان هوای خنک 
سطح  روی  در  آب  سطحی  تبخیر  توسط 

جمله  از  گردد.  می  ایجاد  سلولز  یا  پوشال 
مزایای کولر های آبی که آن ها را پرطرفدار 
نموده روش تولید جریان هوای خنک توسط 
بهینه سازی هوای محیط می باشد. بطور کلی 

کولر های آبی برای شهرهای با آب و هوای 
خشک و گرم پیشنهاد می گردد زیرا سبب 
ایجاد رطوبت و جریان هوای خنک می شوند. 
دلایل عمده استفاده از کولر های آبی قیمت 

مناسب، مصرف کمتر برق در مقایسه با کولر 
گازی، سهولت نصب، هزینه تعمیر و نگهداری 
پایین می باشد. اما برای مناطق گرم و مرطوب 
با هوای شرجی استفاده از کولر گازی امری 
این  مزایای  جمله  از  است.  ناپذیر  اجتناب 
کولرها می توان به هواسازی مطبوع و دلپذیر، 
امکان تصفیه هوا و جذب ذرات ریز و آلودگی 
های موجود در هوا اشاره نمود. همچنین نیاز 
به تبخیر صدها لیتر آب در روز، کانال های 
بزرگ انتقال هوا ندارد. اما باید بخاطر داشت 
که کولرهای گازی در مقایسه با کولرهای آبی 
بین 3 تا ۷ برابر بیشتر برق مصرف می کنند 
و در شهرهایی که آب و هوای گرم و خشک 
دارند نظیر تهران، کرج و ... استفاده ازکولرهای 
آبی برند معتبر بهمراه الکتروموتورهای سیم 
پیچی شده با مس باکیفیت می تواند سبب 

صرفه جویی در مصرف برق گردد.

کولر آبی یا کولر گازی؟

بر  تأکید  با  سنتی  طب  متخصص  یک 
اینکه نباید در فصل گرما غذاهای گوشتی، 
مصرف  گرم  طبع  با  غذاهای  و  سرخ کردنی 
شود، گفت: سکنجبین که ترکیبی از عرق 
نعنا، سرکه، آب و عسل است، بسیار مفید بوده 
و خاصیت رفع عطش و انرژی زایی خوبی دارد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فارس، 
سنتی  طب  متخصص  مسعودی  نعمت الله 
درباره »راه های مقابله باگرمازدگی در فصل 
کنیم  توجه  باید  داشت                                                                 :  اظهار                                                                                                                                                                                    تابستان«، 
که اکنون در فصل گرما هستیم؛ در نتیجه  

را میل  ناهار  تا وعده غذایی  ندارد  ضرورتی 
این  به                                                                                                                                                                                                                          این موضوع توجه  از  کنیم و مهم تر 
نکته است که می توانیم غذا را کمتر مصرف 
کنیم؛ ضمن اینکه نوع خوردن غذا نیز بسیار 

مهم است.
گرما  فصل  در  نباید  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
با  غذاهای  و  سرخ کردنی  گوشتی،  غذاهای 
طبع گرم مصرف شود، گفت: مصرف میوه ها 
بسیار توصیه می شود؛ برای نمونه سیب خود 
یک غذاست یا خوردن سالاد و نان و ماست 
نیز می تواند برای یک وعده غذایی استفاده 

شود؛ به خصوص مصرف آن در ناهار توصیه 
می شود.

این متخصص طب سنتی در                                                              پاسخ به این 
پرسش که »بهترین نوشیدنی برای مصرف 
داشت:  بیان  چیست؟«،  تابستان  فصل  در 
می توان میوه های موجود را تبدیل به شربت 
کرده و از آن استفاده کرد؛ مانند شرب زرشک 
و آبلیمو که توصیه می شود، اما بهترین ماده ای 
انگبین  باید به آن توجه کنیم سرکه و  که 
است. ما ۱۲6۱ مدل سرکه و انگبین داریم 
که سکنجبین که ترکیبی از عرق نعنا، سرکه، 

آب و عسل است بسیار مفید بوده و خاصیت 
غذایی، رفع عطش و انرژی زایی خوبی دارد.

»سکنجین« بهترین نوشیدنی در تابستان
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»مغز اندرو«
::  ای ال دکتروف  :: 

ادگار لارنس دکتروف،  اثر  اندرو آخرین  مغز 
نویسنده ی سرشناس آمریکایی است که دقیقا 
یکسال پیش از مرگش در سال ۲۰۱۴ منتشر 
شد. این رمان برخلاف رمان های معروف قبلی 
دکتروف، پس زمینه ی تاریخی ندارد و در قالب 

یک گفتگوی دونفره ی جذاب شکل می گیرد.
میخوانیم:»  مترجم  مقدمه ی  از  بخشی  در 
کتاب پر است از غافلگیری هایی که کشفشان 
تنها از یک ذهن خلاق و پویا برمی آید. مغز 
اندرو رمانی کوتاه، اما جذاب همراه با نکاتی 
است که شما را به دنیای درون مغز می برد و 
کاری می کند که با خواندن هر جمله اش به ما 

به ازاهای آن در مغز خود فکر کنید.«
شخصیت اصلی داستان،» اندرو « یک متخصص رشته ی روانشناسی شناختی است 
که در حال گفت و گو با روانکاوش، بخشی از زندگی اش را مرور می کند. بیان جز 
به جز ادراکات و احساسات اندرو، کتاب را به یک دفترچه ی خاطرات تبدیل کرده 
است.برخلاف آنچه که کسوتِ اندرو به عنوان یک استاد دانشگاه به ذهن متبادر 
می کند، او فردی است که شکست ها و مصایب بسیاری را به زندگی خود و دیگران 
تحمیل کرده است. مردی که خواسته یا ناخواسته ارمغان آورِ دردسر است. همین 
دردسرساز بودن است که او را بر آن میدارد تا درون مغزش را بکاود شاید بتواند برای 
این دومینوی بهمن وار حوادث علتی بیابد. اندرو دقیقا یک بی عرضه و دست پاچلفتی 
به تمام معنا است. این را به وضوح می توانید وقتی بینید که از خاطرات حوادث 
ناخواسته ی نوجوانی و جوانی اش پرده برمیدارد: عینک دوستش را می شکند، فک 
استاد دانشگاهی را خرد می کند و سیر این حوادث ادامه پیدا می کند تا وقتی که 

فاجعه ی زندگی اش اتفاق می افتد. 

معرفی کتاب

»گمشده در ترجمه«
::  سوفیا کاپولا  :: 

به  که  کاپولا  سوفیا  بلند  فیلم  دومین 
کارگردانی  و  نویسندگی  تهیه کنندگی، 
اکران  زمان  در  بود،  شده  ساخته  خودش 
از آن  را شگفت زده کرد.  مخاطبان بسیاری 
جهت فیلم مهمی است که خواه یا ناخواه، 
ولو در حالتی که ابدا حسی نسبت به چرایی 
نداشته  آن  بودن  آرامش بخش  و  زیبایی 
باشید، احساسات تان را با خود درگیر می کند 
و اجازه نمی دهد که حداقل برای چند روز، 
جنس زیبای داستان گویی اش را از یاد ببرید. 
به  و  نیست  ابدا رخدادمحور هم  فیلم  البته 
گونه ای پیش نمی رود که مثلا موقع صحبت 
درباره اش، به یاد ماجرای عجیب اتفاق افتاده در 
سکانسی به خصوص از آن بیافتید. مدل روایت فیلم نامه، بر مبنای نمایش برشی 
از زندگی دو آدم با دنیایی تفاوت و صد البته تعداد زیادی ویژگی مشترک شکل 
می گیرد که درون شهر شلوغ و اعصاب خوردکنی که در آن قرار گرفته اند، باعث 
نزدیک شدن شان به یکدیگر می شود. بیل مری در فیلم، نقش بازیگر معروفی با 
نام باب هریس را اجرا می کند که برای فاصله گرفتن از زندگیِ مشترک بدون 
جذابیتش، به توکیو آمده است تا هم در یک ویدیوی تبلیغاتی نقش آفرینی کند 
و هم برای چند روز، فاصله ای جدی از همسرش داشته باشد. شارلوت با اجرای 
باورپذیر اسکارلت جوهانسون هم شخصیتی نیست جز یک دختر جوان که دو سال 
از ازدواج کردنش می گذرد و به سبب همراهی با همسرش برای آمدن به توکیو، 
حالا خودش را درون شهری می بیند که نه زبان آدم هایش را می فهمد و نه بویی 
از جذابیت و آرامش را لابه لای شلوغی هایش احساس می کند. فیلم هم درباره ی 

برخورد همین دو انسان است. 

معرفی فیلم

»سر مملو از رویاها«
::  کلدپلی  :: 

 ”A Head Full of Dreams“ در آلبوم
کلد پلی شانس خود را برای فضا و تم سرزنده 
 Ghost“ آلبوم  در  که  بخش  مسرت  و 
Stories” از روی عمد کمتر جلوه داده شد؛ 
امتحان می کند. آن ها تنها گروه راک به شمار 
می روند که توانسته با هنرمندانی چون بیانسه، 
نوئل کالاگر خواننده گروه اوئیسیس، آهنگساز 
سوئدی تاو لو،  شرکت تنظیم و ضبط آلبوم 
نروژی استارگیت، کندریک لامار آمریکایی، 
دانیل گرین، نیک سیمپسون و مری کلایتون 
 A“ در تهیه آلبوم خود همکاری کنند. آلبوم
Head Full of Dreams” بیانگر اشتیاق 
زیاد کلد پلی است. آن ها در این آلبوم همه 
چیز را برای همه مردم گنجانده اند. از پاپ انگلیسی پر سر و صدا، سمفونی، آهنگ 
های پر انرژی کلاب، آهنگ های راک ملایم، آهنگ های R&B، و حتی آهنگ 
 Mercury های مهیج راک که یادآور علاقه گروه برای رسیدن به محبوبیت
Rev است. اما این آلبوم اهداف بلندتری در سر دارد. با الهام از شعرهای شاعر 
ایرانی، مولانا جلال الدین محمد بلخی )رومی( و نمونه هایی از صحبت های باراک 
اوباما »بخشایش حیرت انگیز« و ادغام آن ها در فرم آهنگ ها این آلبوم، سرانجام 
خوش بینی بازگشته مارتین با یک نگرش کلی و بهتر ساخت جهانی بهتر را بیان 
می کند. بهترین آهنگ این آلبوم »پرندگان« است که آهنگی پاپ و ریتمیک 

درباره امیدواری و غلبه بر مشکلات در شرایط خاص است. 
تقریباً تمام آهنگ های این آلبوم درباره صعود و ارتقاء در زندگی است اما مارتین 
تمایل دارد که درباره تجربه های غیرمعمول خارق العاده در مضامین استعاره ای 
بخواند: »ارتش یک نفره من برای تو خواهد جنگید ، قلب من اسلحه من است«.

معرفی موسیقی

مهدی تیموری

بی تردید اگر بخواهیم سه بازیگر بزرگ 
سینمای هالیوود در قرن ۲۱ را نام ببریم، 
یکی از نام هایی که باید به او اشاره کنیم 
»کوین اسپیسی« است. بازیگر 6۰ ساله 
ای که در اورنج جنوبی ایالت نیوجرسی 
آمریکا متولد شده است. او حرفه خود را به 
عنوان بازیگر صحنه در دهه ۸۰ آغاز کرد 
و سپس وارد تلویزیون و سینما شد. در 
دهه ۹۰ هنرپیشگی وی توجه و تحسین 
فراوان منتقدان را برانگیخت و برای ایفای 
»مظنونین  فیلم  در  ماندگارش  نقش 
همیشگی« برنده جایزه اسکار بهترین بازیگر 
نقش مکمل مرد شد و برای فیلم »زیبایی 
آمریکایی« جایزه اسکار بهترین بازیگر نقش 

اول مرد را به دست آورد.
توان  می  او  برجسته  نقش های  دیگر  از 
»محرمانه  در  وینسنس«  »جک  به 
لس آنجلس«، »جان دو« در »هفت« در 
دیگر  و  فریمن  مورگان  و  پیت  برد  کنار 
فیلم هایی همچون »شنا با کوسه ها«، به 
و  »مذاکره کننده«  کن«،  نیکی  »دیگری 

»کی-پکس« اشاره کرد. وی از سال ۲۰۱3  
پوشالی  خانه  سیاسی  درام  سریال  در 
محصول شبکه نتفلیکس ایفای نقش کرد 
که برایش جایزه گلدن گلوب بهترین بازیگر 
مرد سریال تلویزیونی درام و نامزدی جایزه 
امی بهترین بازیگر نقش اول مرد در یک 

سریال درام را به همراه داشته است.
اما همه چیز به یک باره با یک »اتهام« 
برای این بازیگر کارکشته دستخوش تغییر 
شد؛  »آنتونی راپ« کسی بود که زندگی 
هنری اسپیسی را متحول کرد و با یک 
مصاحبه جنجالی تمام هالیوود، آمریکا و 
سپس جهان را تحت تاثیر خود قرار داد. 
ادعا کرد که در سال ۱۹۸6  آنتونی راپ 
هنگامی که ۱۴ ساله بود کوین اسپیسی 
در حالت مستی به او نزدیک شده و قصد 
برقراری رابطه ی جنسی با او را داشته و او را 
تهدید کرده که در این مورد به کسی چیزی 
نگوید. ماجرا وقتی پیچیده تر شد که پس 
از آنتونی راپ افراد دیگری از جمله »هدر 
اونرو« روزنامه نگار، »تونی مونتانا« فیلمساز، 
»روبرتو کاوازوس« بازیگر و هشت نفر از 
دست اندرکاران خانه پوشالی ادعا کردند 
که اسپیسی با آن ها رفتار نامناسبی داشته 

است.
با وجود اینکه اسپیسی این اتهامات را رد و 
از هر گونه اظهار نظر در این مورد خودداری 
کرده بود اما دیگر کار از کار گذشت و جامعه 
هنری آمریکا و به دنبال آن مردم، پیش از 

معلوم شدن صحت و سقم ماجرا قضاوت 
کردند و کوین اسپیسی را به قهقرای هنری 
اعلام  با  همزمان  اما  اسپیسی  فرستادند. 
اتهامش از سوی دادستانی ماساچوست، در 
اولین واکنش رسمی ویدئویی منتشر کرد 
که در آن در نقش فرانک آندروود، شخصیت 
خودش در سریال »خانه پوشالی« ظاهر 
شد. وی در این ویدئو گفت:»می دانم که 
چه می خواهید. می خواهید من برگردم. 
بدون ]دسترسی به[ حقایق که یک طرفه 
به قضاوت نمی نشینید؟« اما پس از تفهیم 
اتهام توسط دادستانی، کار به جایی رسید 
که در پی اتهامات علیه اسپیسی ساخت 
فصل ششم و پایانی سریال خانه پوشالی 
به حال تعلیق در آمد و قرار شد پس از 
آن با بازیگر دیگری پروژه ادامه پیدا کند. 
هم چنین باعث شد او از فیلم »همه پول 
دنیا« ساخته »ریدلی اسکات« کنار گذاشته 
شود و حتی پلان هایی که در آن حضور 
داشت همگی از فیلم حذف شدند. آیا این 
چیزی جز نابودی برای یک هنرمند است؟ 
اینکه پیش از اثبات اتهام طوری رفتار کرده 
اند که اصلا انگار هنرمندی به نام »کوین 

اسپیسی« وجود خارجی نداشته است!
حال با تمام این اتفاقات، روز گذشته خبر 
رسید که کوین اسپیسی که به اتهام تجاوز 
در دادگاه محاکمه می شد، به دلیل کافی 
نبودن مدارک شاکی تبرئه شد. دادستان 
پرونده کوین اعلام کرد که طرف مقابل 

این دادگاه که قرار بود مدارک خود را در 
این جلسه ارائه کند، نتوانست مدرک مورد 
قبول دادگاه را بدهد. این مدرک که ظاهرا 
یک تلفن همراهی بوده که در آن پیام ها و 
تلفن هایی بوده که شاکی اعلام کرده بود 
می تواند اتهام این بازیگر را اثبات کند توسط 
وی به جلسه اخیر دادگاه نرسید و برهمین 
اساس دادستان از تبرئه این بازیگر خبر داد. 
به گفته وکلای مدافع آقای اسپیسی این 
گوشی تلفن همراه می توانست بی گناهی 
این بازیگر را ثابت کند. قبلا قرار نبود که 
قربانی در این دادگاه حاضر شود. اما پس 
از اینکه او اعلام کرد موبایلی که او در آن 
گرفته  قرار  جنسی  آزار  مورد  که  شبی 
همراه داشته را گم کرده است، دادگاه او 
را فراخواند. وکلای آقای اسپیسی این مرد 
را متهم کردند که پیامک های موبایل که 
می توانست برای اثبات بی گناهی موکلشان 
استفاده شود، را پاک کرده است. اما شاکی 
قانون  پنجم  به متمم  اتکا  با  پرونده  این 
بر  مبنی  آمریکا،  متحده  ایالات  اساسی 
اینکه هیچ کس در هیچ مورد کیفری به 
ادای شهادت علیه خود مجبور نمی شود، از 
حضور در دادگاه و شهادت دادن خودداری 

کرد!
متوجه شدید؟ شاید باورش سخت باشد 
مشاهده  که  است  راحتی  همین  به  اما 
کرده و خوانده اید؛ یکی از جنجالی ترین 
پرونده های تاریخ سینمای آمریکا مختومه 

شد و احتمالا دیگر از سال های بعد همه 
فراموش کنند و سرشان گرم مسائل تازه ای 
باشد که توسط کمپین های عقب مانده و 
سطحی ای که هدفی جز »تبلیغات زرد« و 
»معناباختگی« مفاهیم موردنظرشان ندارند، 
باشد! حقیقتا پس از این ماجرا به این نکته 
پی بردم که من بعد کمتر نق زده و فرهنگ 

باد  به  اینقدر  را  خودمان  مملکت 
هرچه  بالاخره  نگیریم؛  تمسخر 
باشد ما دیگر در این سطح به 
این حجم از قضاوت های تباه و 
نادرست براساس تنها خزعبلات 
روی  متوهم  یک  )اتهامات( 

نیاورده ایم!
به هر جهت چیزی که باقی 
می ماند، »لکه ننگ« ابدی 
پیشانی  بر  شده  خورده 
مهم  و  بهترین  از  یکی 
ترین بازیگران دو دهه 
اخیر سینمای آمریکا 
چیز  هیچ  که  است 
نمی تواند آن را پاک 
کند. لکه ننگی که 
یک  شبیه  بیشتر 
احمقانه  جوسازی 
تا  بود  ای  رسانه 
پشت  از  حقایقی 
این  زندگی  پرده 
هنرمند درجه یک.

کوین اسپیسی تبرئه شد ؛

»حیثیت از دست رفته« آقای بازیگر را چه کسانی جبران می کنند؟


